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   IZVOD  IZ  ZAPISNIKA  
 

sa VI (šeste)  redovne sjednice Skupštine opštine Herceg Novi, održane dana 24.07.2018.godine  
u prostorijama Skupštine  opštine Herceg Novi sa početkom u 08,30 časova. 
Sjednicom predsjedava Miloš Bigović, predsjednik Skupštine opštine koji je otvorio sjednicu i 
podsjetio prisutne da je saziv za današnju sjednicu  zajedno sa materijalima upućen 
12.07.2018.godine svim odbornicima, parlamentarnim partijama, predsjedniku Opštine, 
potpredsjednicima Opštine, glavnom administratoru, obrađivačima, nevladinom sektoru  i 
predstavnicima sredstava javnog informisanja.  
 
Tok sjednice se fonografski snima a javni prenos se vrši putem Javnog radio difuznog servisa  RTV 
Herceg Novi.  
O zapisniku sa sjednice stara se Vasilije Bjeletić  iz Službe Skupštine. 

 
Nakon izvršene prozivke na osnovu člana 64 stav 1 i 2 Poslovnika Skupštine opštine Herceg Novi, 
Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici od ukupno 34 odbornika  prisustvuje 29 
odbornika te da su obezbjeđeni uslovi za punovažan rad i odlučivanje.  

 
Odsutni su sledeći odbornici: Nenad Sekulić, Mladen Ivanović, Andrija Radman, Stefan Vukićević  
i Mario Kilibarda.   

 
Predsjednik Skupštine je stavio na usvajanje Izvod iz zapisnika sa V redovne sjednice održane 
dana 05.04.2018.godine, nakon čega je konstatovao da su odbornici uz 23 glasa „za“   
( jednoglasno)  usvojili zapisnik sa V redovne sjednice.   

 
Predsjednik Skupštine je obavijestio prisutne da su aktom br. 02-6-209/18 od 20.07.2018.godine 
odbornicima dostavljeni materijali uz zahtjev Predsjednika Opštine za proširenje dnevnog reda VI 
redovne sjednice slijedećim tačkama: 
 

-        Predlog Odluke o davanju saglasnosti na cjenovnik usluga „Čistoća“ DOO i  Predloge 
Rješenja za tačku izbor i  imenovanja: 

-        Predlog Rješenja o izboru članova Skupštine Turističke organizacije Opštine Herceg Novi.  
-        Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku odbora direktora DOO „Vodovod i 

kanalizacija“ Herceg Novi o izboru izvršnog direktora.  
 Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o imenovanju vršioca dužnosti  izvršnog 
direktora “Čistoća” DOO Herceg Novi.  

Predsjednik Skupštine je obavijestio odbornike da je Predsjednik opštine povukao iz 
skupštinske procedure Predlog Odluke o dopunama Odluke o postavljanju odnosno 
građenju i uklanjanju pomoćnih objekata. 

Predsjednik Skupštine Miloš Bigović je obavijestio da je na osnovu konsenzusa postignutog 
na Kolegijumu odlučeno da se predloženi dnevni red proširi tačkom: Informacija o aktuelnim 
dešavanjima u bolnici Meljine. 
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Odbornik Slobodan Radović je u ime Kluba odbornika DPS podržao raspravu o bolnici 
Meljine sa zahtjevom da se predložena tačka kvalitetno pripremi sa svim relevantnim 
informacijama i održi posebna sjednica Skupštine opštine Herceg Novi, te u ime Kluba 
obornika predložio da se zakaže hitna sjednica Skupštine opštine Herceg Novi na kojoj bi 
bili pozvani presdtavnivi Atlas grupe, Vlade, Fonda zdravstva i  Menadžmenta bolnice.   
 
Predsjednik Skupštine Miloš Bigović je podržao inicijativu za održavanje vanredne 
 sjednice SO Herceg Novi na kojoj bi se raspravljalo pitanje statusa bolnice Meljine.  
 
Odbornica Tamara Vujović je istakla da u bolnici Meljine kasne isplate zarada zaposlenih 
ne izmiruju se obaveze prema dostavljačima, te da su održani protesti penzionera i građana 
u cilju opstanka bolnice, te ukazala da je predlog za proširenje dnevnog reda svrsishodan. 
 
 Inicijativu za proširenje dnevnog reda i raspravu o statusu bolnice Meljine podržali su 
odbornici Jovan Subotić, Dragan Šimrak i Dragana Stanišić, nakon čega je predsjednik 
Skupštine Miloš Bigović konstatovao da je na osnovu postignutog konsenzusa dogovoreno 
da se na današnjoj sjednici kao proširenje dnevnog reda raspravlja aktuelna situacija u 
bolnici Meljine a da se nakon toga zakaže posebna sjednica na kojoj će biti pozvani 
predstavnici Atlas grupe, Vlade CG, Fonda zdravstva, Menadžmenta bolnice Meljine i 
predstavnik sindikata. 
 
Odbornica Nevena Keković je uz primjedbu da se već četiri mjeseca ne održavaju sjednice 
Skupštine opštine Herceg Novi predložila dopunu dnevnog reda sa sledećim tačkama:  
 
1)  Informacija o radu DOO “Čistoća” Herceg Novi,  
2)  Informacija o radu Turističke organizacije Herceg Novi, 
3)  Informacija o radu “Parking servis” Herceg Novi, 
4)  Informacija o realizaciji projekta izgradnje kolektora za prečišćavanje otpadnih voda. 
 
Predsjednik Skupštine stavio je na usvajanje  i konstatovao da je Skupština opštine Herceg 
Novi uz 19 glasova “za”  i 1 glas “protiv” i 4 “uzdržana” usvojila dopunu dnevnog reda sa 
tačkom:   

 
  Predlog Odluke o davanju saglasnosti na cjenovnik usluga DOO “Čistoća” 
 

Predsjednik Skupštine stavio je na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština uz 18 glasova 
“za”, 9 “protiv”  i 2 “uzdržana” usvojila dopunu dnevnog reda sa tačkom:  

- Predlog Rješenja o izboru članova Skupštine Turističke organizacije Skupštine 
opštine Herceg Novi.  

  Predsjednik Skupštine je stavio na usvajanje predlog za dopunu dnevnog reda tačkom: 
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 Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o imenovanju vršioca dužnosti      
direktora “Čistoća” DOO Herceg Novi i konstatovao da su odbornici uz 19 glasova “za”  9     
“protiv”  i  1 “uzdržan”  usvojili dopunu dnevnog reda. 

   
Predsjednik Skupštine je stavio na usvajanje Predlog za dopunu dnevnog reda tačkom :  
 Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku odbora direktora DOO “Vodovod i 
kanalizacija” Herceg Novi o izboru izvršnog direktora, nakon čega je konstatovao da su 
odbornici uz 20 glasova “za” i  8 glasova “uzdržani”usvojili dopunu dnevnog reda. 
 

            Predsjednik Skupštine je stavio na usvajanje predlog za dopunu dnevnog reda tačkom: 
Informacija o aktuelnim dešavanjima u PZU “Opšta bolnica Meljine”, nakon čega je 
konstatovao da su odbornici uz 20 glasova “za”  i  9 glasova “uzdržani” usvojili dopunu 
dnevnog reda.  

 
 Predsjednik Skupštine je stavio na usvajanje predlog za dopunu dnevnog reda tačkom: 

Informacija o radu DOO “Čistoća” Herceg Novi nakon čega je konstatovao da su odbornici 
uz 17 glasoava “za” 5 “protiv” i 6 “uzdržani” usvojili dopunu dnevnog reda. 

Predsjednik Skupštine je stavio na usvajanje za dopunu dnevnog reda tačkom:Informacija 
o radu Turističke organizacije nakon čega je konstatovao da odbornici uz 12 glasova “za” 
, 5 “protiv”  i 12 “uzdržani” nisu usvojili dopunu dnevnog reda. 

Predsjednik Skupštine je stavio na usvajanje predlog za dopunu dnevnog reda tačkom: 

Informacija o radu “Parking servis” DOO Herceg Novi, nakon čega je konstatovao da  
odbornici uz 11 glasova “za” 6 protiv” i 12  “uzdržani” nijesu usvojili predlog za dopunu 
dnevnog reda.  

Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje predlog za dopunu dnevnog reda 
tačkom:Informacija o realizaciji projekta za prečišćavanje otpadnih voda, nakon čega je 
konstatovao da  odbornici uz 13 glasova “za” 11 “protiv”  i 5 “uzdržani” nisu usvojili 
predlog za dopunu dnevnog reda.  

Odbornik Dragan  Janković je predložio da se Predlog Odluke o davanju saglasnosti na 
cjenovnik usluga  “Čistoća” DOO i Informacija o radu DOO “Čistoća”  zbog srodnosti 
tema razmatraju jedna iza druge, nakon čega je Predsjednik Skupštine stavio na 
izjašnjavanje predlog dnevnog reda u cjelini i konstatovao da je Skupština opštine Herceg 
Novi uz 19 glasova “za”  i 10 glasova “uzdržani” usvojila sledeći  

 
                                                DNEVNI  RED 
1.- Informacija o aktuelnim dešavanjima u PZU “Opšta bolnica Meljine” 
2.-Izvještaj o radu “Vodacom” DOO Tivat, sa finansijskim, izvještajem za 2017 
godinu. 
3.-Predlog Odluke o završnom računu Budžeta za 2017 godinu. 
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4.-Predlog Odluke o pribavljanju imovine. 
5.-Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Predsjednika Opštine u davanju 
u zakup poslovnog prostora o imovini  Opštine Herceg Novi putem dostavljanja 
zatvorenih ponuda. 
6.-Predlog Odluke o pribavljanju imovine radi rješavanja stambenih pitanja 
službenika i namještenika zaposlenih u organima lokalne uprave, posebnim i 
stručnim službama Opštine Herceg Novi.  
7.-Predlog Odluke o rješavanju stambenih potreba lokalnih službenika i 
namještenika kupovinom stana po povoljnim uslovima.  
8.-Predlog Odluke o stipendiranju i nagrađivanju studenata. 
9.-Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o participaciji troškova 
prevoza u prigradskom i međugradskom saobraćaju za određene kategorije 
učenika.  
10.-Predlog Odluke o načinu, postupku i kriterijumima raspodjele sredstava za 
podršku ženskom preduzetništvu. 
11.-Predlog programa podizanja spomen obilježja  na teritoriji Opštine Herceg 
Novi za 2018 godinu. 
12.-Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za postavljanje odnosno izgradnju 
lokalnog objekta od opšteg interesa – uređaja i opreme za fiksnu telefoniju na 
lokaciji RSS “29 decembra” , Opština Herceg Novi. 
13.-Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za postavljanje odnosno izgradnju 
lokalnog objekta od opšteg interesa – Trafostanice NDTS 10/0,4 kV, 2x1000 kVA 
“Žager” sa priključnimk 10 kV kablom u Bijeloj, Opština Herceg Novi. 
14.-Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za postavljanje odnosno izgradnju 
lokalnog objekta od opšteg interesa – uređaja i opreme za fiksnu telefoniju na 
lokaciji RSS “Ustanička”, Opština Herceg Novi.  
15.-Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za postavljanje odnosno izgradnju 
lokalnog objekta od opšteg  interesa – izgradnju kanalizacione infrastrukture u 
naselju “Vodice – Baošići”, Opština Herceg Novi. 
16.-Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za postavljanje odnosno  izgradnju 
lokalnog  objekta od opšteg interesa – uređaja i opreme za fiksnu telefoniju na 
lokaciji RSS “Zelenika”, Opština Herceg Novi.  
17.-Predlog Odluke o davanju saglasnosti na cjenovnik usluga DOO “Čistoća” . 
18.- Izvještaj o radu DOO “Čistoća”. 
19.-Izvještaj o radu DOO “Vodovod i kanalizacija”Herceg Novi sa finansijskim 
izvještajem za period januar –decembar 2017. 
20.- Izbor i imenovanja. 
-Predlog Rješenja o imenovanju članova Savjeta za ravnopravnost polova Opštine 
Herceg Novi, 
-Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku odbora direktora društva sa 
ograničenom odgovornošću “Sportski centar Igalo” - Igalo o izboru izvršnog 
direktora. 
-Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku Savjeta Javne ustanove kulture 
“Herceg fest” Herceg Novi o izboru direktora. 
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-Predlog Rješenja o izboru članova Skupštine Turističke organizacije Opštine 
Herceg Novi.  
-Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o imenovanju vršioca dužnosti 
izvršnog direktora “Čistoća” DOO Herceg Novi.  
-Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku odbora direktora DOO 
“Vodovod i kanalizacija” Herceg Novi o izboru izvršnog direktora.  
21. Odbornička pitanja i odgovori. 
 
     I 

Otvarajući raspravu po prvoj tački dnevnog reda – Informacija o aktuelnim dešavanjima u 
PZU “Opšta bolnica Meljine”, predsjednik Skupštine Miloš Bigović je u 9,35 časova 
uputio poziv odbornicima da u znak podrške zaposlenima u bolnici Meljine, odbornici 
Skupštine opštine Herceg Novi izađu na ulicu i na pet minuta zaustave saobraćaj u 
Njegoševoj ulici, što su odbornici vladajuće koalicije i uradili. 

            Skupština je nastavila sa radom u 9,45 časova. 
Odbornik Ranko Konjević  je istakao da Klub odbornika Demokratske partije socijalista 
nije izašao u Njegoševu ulicu i da ovo nije način da se riješi problem bolnice Meljine.  
Odbornik Mladen Ivanović je u 9,50 časova  pristupio sjednici Skupštine opštine Herceg 
Novi.  
Odbornica Maja Brakrač je naglasila da izlazak na ulicu nije ni način ni pristup da se riješi 
pitanje statusa bolnice Meljine te podsjetila odbornike na odluku Vlade koja je na snazi 
kojom se bolnica Meljine nalazi u sistemu  javnog zdravstva, kao i na ugovor sa Fondom 
zdravstva kojima se zdravstvenim osiguranicima sa teritorije Opštine Herceg Novi po 
uputu izabranog doktora pruža zdravstvena zaštita ove ustanove. Ukazala je na postupke 
koje se odnose na regulisanje imovinskih odnosa, problem praćenja procesa privatizacije i 
na sudski spor koji se vodi između Države i Atlas grupe na koji ne možemo uticati. Vlada 
Crne Gore i resorno Ministarstvo rade sve što je u njihovoj moći da se u zakonskom okviru 
pronađe rješenje za bolnicu Meljine.  

 
Uzimajući učešća u raspravi Predsjednik Skupštine Miloš Bigović je obavijestio da izlazak 
odbornika na ulicu je znak podrške i solidarnosti sa zahtjevima zaposlenih u bolnici 
Meljine i interesom građana Herceg Novog za opstanak bolnice Meljine. Ukazao je na 
potrebu rješenja ovog pitanja na državnom nivo kako od strane Skupštine tako i od strane 
Vlade CG. 
Odbornik Mladen Kadić je uputio  kritiku vladajućoj većini da koristi nevolju građana i 
zaposlenih u bolnici Meljine u političke svrhe. 
Odbornik Dragan Šimrak je naglasio da se zdravstvo nalazi u nadležnosti Države te da je 
potrebno ovo pitanje pokrenuti na nivou Vlade i Skupštine Crne Gore.  

 
Odbornica Tamara Vujović se osvrnula na odredbe kupoprodajnog ugovora Vlade i 
Konzorcijum  Atlas grupe i postavila pitanje koje se odnose na neaktivnost Savjeta za 
privatizaciju te predložila sledeće 

 
Z a k lj u č k e 
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Razmatrajući aktuelna dešavanja u PZU “Opšta bolnica Meljine” , Skupština opštine 
Herceg Novi daje punu podršku zahtjevima zaposlenih u bolnici Meljine, a koji se odnosi 
na rješavanje statusa pomenute ustanove.  

1) Skupština Opštine Herceg Novi predlaže Vladi Crne Gore i resornom 
ministarstvu da, zbog očuvanja javnog interesa i kvaliteta zdravstvene zaštite 
građana Herceg Novog, pored finansiranja izvršenih usluga, preuzme i 
finansiranje zarada zaposlenih na način identičan finansiranju u drugim javnim 
zdravstvenim ustanovama u Crnoj Gori.  

Odbornik Borivoj Vuković je kritikovao izlazak odbornika na ulicu i ukazao da se ovim 
činom remeti javni red i mir te da se problem zaposlenih ne smije politizovati. 

 
Odbornik Dragan Janković je izrazio je želju da se čuju konkretni predlozi za rješenje 
pitanje bolnice te podsjetio da je u decembru 2009 godine Skupštinska većina usvojila 
urbanistički projekat za bolnicu Meljine. 

 
Odbornik  Živko Krunić je mišljenja da kupac bolnice Meljine nikada nije imao namjeru 
očuvanje i unapređenja bolnice te da Herceg  Novi ostaje bez zdravstvene zaštite a da 
Opština nema zakonskih mogućnosti da riješi ovo pitanje.  

 
Odbornik Slobodan Radović je izrazio zahvalnost na požrtvovanosti zaposlenih bolnici 
Meljine koji i poslije pet mjeseci neizmirenih obaveza po osnovu ličnog dohotka i dalje 
savjesno i odgovorno rade svoj posao i predložio zaključak da se iz Bužeta Opštine Herceg 
Novi isplate dvije zarade za zaposlene u bolnici Meljine. 

 
Odbornik Jovan Subotić je ukazao na kardinalne greške, pripremljene scenarije, 
namještene tendere dogovorene poslovne aranžmane a koji imaju za cilj ukidanje prava na 
zdravstvenu zaštitu i probleme na polju turizma, zdravlja i razvoja grada.  

 
Predsjednik Opštine Stevan Katić je podsjetio na dosadašnji postupak  privatizacije, 
kadrovska pitanja te brojnih planova koji nisu realizovani a koji se odnose  na razvoj i 
unapređenje bolnice Meljine. Uputio je zahtjev da Država preuzme sve obaveze prema 
zaposlenima do okončanja sudskog postupka. 

 
Učestvujući u drugom krugu u raspravi odbornik Nevena Keković je apelovala da se 
prestane sa politizacijom situacije u bolnici Meljine te da se kroz izmjene Odluke o 
Budžetu opredijele sredstva za isplatu za rad zaposlenih u bolnici.  

 
Učešće u raspravi uzeli su odbornici  Tamara Vujović, Miladin Vidaković i Slobodan 
Radović. 
Odbornik Mladen Kadić je predložio da sve partije koje imaju klubove poslanika u 
Skupštini Crne Gore zatraže  hitno sazivanje sjednice Skupštine Crne Gore na kojoj će se 
od Vlade CG zatražiti rješenje ovog problema.   
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Odbornica Simonida Kordić je uzela učešća u raspravi i dostavila predlog zaključka kojim 
se od Vlade CG zahtjeva da bolnicu Meljine proglasi ustanovom od javnog interesa i 
predloži parlamentu CG donošenje “lex specialis”-a koji bi obezbijedio pravni okvir za 
rješenje ovog problema kao i da Vlada Crne Gore preuzme sve zaposlene u bolnici Meljine 
i inkorporira ih u sistem javnog zdravstva. 

 
Odbornica Tatjana Fanfani je istakla da Socijaldemokrate ulažu velike napore da kroz 
Ministarstvo zdravlja pomognu rješenje pitanja zaposlenih u bolnici Meljine.  

 
            U 11,15 časova je odredio pauzu radi formiranja predloga zaključaka. 

 
Skupština je nastavila sa radom u 11,45 časova a predsjednik Skupštine je stavio na 
izjašnjavanje prvi predlog zaključka odbornice Tamare Vujović i konstatovao da je 
Skupština opštine Herceg Novi da uz 22 glasa “za” i 3 glasa “uzdržani” donijela  

 
Z a k lj u č a k 

Razmatrajući aktuelna dešavanja u PZU “Opšta bolnica Meljine” Skupština opštine Herceg 
Novi da je punu podršku zahtjevima zaposlenih u bolnici Meljine, a koji se odnose na  
rješavanje statusa pomenute ustanove. 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje drugi zaključak odbornice Tamare 
Vujović i konstatovao da je Skupština opštine Herceg Novi uz 18 glasova “za”, 10 “protiv”  
i 1 “uzdržan”donijela  

 
Z a k lj u č a k 

Skupština opštine Herceg Novi predlaže Vladi Crne Gore i resornom ministarstvu da, zbog 
očuvanja javnog interesa i kvaliteta zdravstvene zaštite građana Herceg Novog, pored 
finansiranja izvršenih usluga, preuzme i finansiranje zarada zaposlenih na način identičan 
finansiranju u drugim javnim zdravstvenim ustanovama u Crnoj Gori.  

 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje treći zaključak odbornice Tamare Vujović 
i konstatovao da je Skupština opštine Herceg Novi uz 19 glasova “za” i 10 glasova 
“uzdržani” donijela  

 
Z a k lj u č a k 

Skupština opštine Herceg Novi zahtjeva od Vlade Crne Gore da pokrene postupak 
proglašenja bolnice Meljine  ustanovom od javnog interesa i predloži Skupštini Crne Gore 
donošenje ,,lex specialisa-a’’ , kojim bi bili stvoreni pravni uslovi  za rješenje problema 
bolnice ,,Meljine’’ i time ispuni svoju ustavnu obavezu, a sve u cilju pružanja adekvatne 
zdravstvene zaštite građanima.  
 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje zaključak odbornika Slobodana Radovića 
i konstatovao da uz 11 glasova “za”, 8 “uzdržan”  i 11 “protiv” Skupština opštine Herceg 
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Novi nije usvojila zaključak kojim  se Opština Herceg Novi obavezuje da isplati dvije 
zarade zaposlenih u bolnici Meljine.  
Predsjednik Skupštine je konstatovao da je Skupština opštine Herceg Novi primila k znanju 
Informaciju o aktuelnim dešavanjima u PZU  opšta bolnica Meljine te da će se u narednih 
7 dana održati vanredna sjednica na kojoj će se raspravljati ovo pitanje.  
 
                                                                         II 
Odbor za komunalno stambenu djelatnost Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno 
predlaže Skupštini da izvještaj o radu “Vodacom” DOO Tivat sa finansijskim izvještajem 
za 2017 godinu stavi u skupštinsku proceduru. 
Uvodno izlaganja povodom izvještaja o radu “Vodacom” DOO Tivat sa finansijskim 
izvještajem za 2017. godinu dao je Projekt menadžer Tonko Lukšić koji je istakao da sistem 
nije u zadovoljavajućem stanju, da je očigledan pasivan odnos izvođača, te da je nadzor 
uočio nedostatke i uputio zahtjev za otklanjanje nepravilnosti.  
Uzimajući učešća u raspravi direktor DOO  “Vodovod i kanalizacija”  Olivera Doklestić 
je istakla da je “Vodovod i kanalizacija”  izmaknut iz ovog Ugovora iako održava dionicu 
u dužini od 3 km na relaciji Forte mare – Meljine. Uputila je zahtjev da se Dalem više 
angažuje i konstatovala da ne postoji adekvatna knjiga izvedenih radova, presjek stanja te 
da ne postoji tehnički prijem objekta.   
 
Odbornik Mirko Džuović je postavio pitanje da li smo kao Opština bili pripremljeni za ovaj 
višemilionski projekat i postavio pitanje zbog čega nema dokumentacije za dobijanje 
privremene dozvole za rad ovog postrojenja i najavio  podnošenje predloga zaključaka 
povodom ove tačke dnevnog reda. 
 
Odbornik Mladen Kadić je istakao da je dobro upoznat sa problemima koji su evidentni te 
da posao nije završen i postavio pitanje nadležnima, šta su radili u protekloj godini u cilju 
realizacije ovog projekta i konstatovao da nema tehničkog prijema postrojenja te 
konstatovao da DOO  ,,Vodovod i kanalizacija’’ Herceg Novi nije tehnički primio dionicu 
u iznosu od 3 km. 
 
Odbornica Maja Bakrač je konstatovala da posao nije završen, da je prisutan neprijatan 
miris te postavila pitanje da li može doći do ekološke katastrofe. 
 
Uzimajući učešće u drugom krugu podpredsjednica opštine Danijela Đurović je ukazala na 
napore koje Opština ulaže na rješavanje ovog pitanja, na činjenicu da je ista firma i 
projektant i nadzor te ukazala na probleme oko postupka tehničkog prijema. 
 
Predsjednik Skupštine je zaključio raspravu i stavio na izjašnjavanje prvi zaključak 
odbornika Mirka Džuovića i konstatovao da je Skupština uz 18 glasova “za”  i 9 glasova 
“uzdržani” donijela  
 

Z a k lj u č a k 



 
 
 

 
 

9 
 

Insistirati na poboljšanju komunikacije između svih strana učesnica u projektu izgradnje 
Postrojenja za preradu otpadnih voda i kanalizacione infrastrukture na području Opštine 
Herceg Novi, Organima upravljanja DOO “Vodovod i kanalizacija” Herceg Novi  je 
neophodno obezbjediti  pristup svoj dokumentaciji I informacijama u vezi oba navedena 
projekta, uključujući projekte izvedenog stanja.  
 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje drugi zaključak odbornika Mirka 
Džuovića i konstatovao da je Skupština uz 18 glasova “za” i 9  glasova “uzdržani” donijela  

Z a k lj u č a k 
Insistirati na ubrzanju procedure povratka izvođača  na projekat Postrojenja za preradu 
otpadnih voda, kao najbezbolniju opciju za završetak projekta.  
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje treći zaključak odbornika Mirka Džuovića  
i konstatovao da je Skupština uz 19 glasova ”za” i 8 glasova “uzdržani”  donijela  

Z a k  lj u č a k 
Održati sjednicu Skupštine opštine Herceg Novi sa posebnom tačkom dnevnog reda kojom 
će  se odbornici upoznati sa statusom izgradnje oba projekta i perspektivom daljeg razvoja.  
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje četvrti  zaključak odbornika Mirka 
Džuovića  i  konstatovao da je Skupština jednoglasno uz 29 glasova ”za” donijela  
 

Z a k lj u č a k 
Zahtjevamo da “Vodacom” DOO Tivat izda pismeno izjašnjenje u kojem garantuje da je 
stručni nadzor “Dahlem” vršio i vrši nadzor u skladu sa zakonom, važećim propisima, 
pravilima struke i potpisanim ugovorom, da su radovi na oba projekta  izvedeni kvalitetno 
i po projektu, kao i izjašnjenje da su spremni da solidarno učestvuju u eventualnoj šteti, 
ukoliko je nastala. 
 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje  i konstatovao da Skupština opštine Herceg 
Novi uz  1 glas ”za” 17 “protiv”  i 11 glasova “uzdržani” nije prihvatila izvještaj o radu 
“Vodacom” DOO Tivat sa finansijskim izvještajem za 2017 godinu.   
 
                                                                         III 
Odbor za statut i propise jednogalasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o završnom računu Budžeta za 2017 godinu  usklađen sa Zakonom i Statutom stavi 
u skupštinsku proceduru.  
 
Uvodno izlaganje po predlogu Odluke o završnom računu Budžeta Opštine Herceg Novi 
za 2017 godinu dala je sekretar Sekretarijata za finansije, Irena Vučković.Uzimajući učešća 
u raspravi odbornik Dragan Janković je ukazao na nerealizovane stavke iz kapitalnog 
budžeta utvrđenog rebalansom budžeta, nakon čega je Predsjednik Skupštine stavio na 
izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština uz 15 glasova “za”  i 9 glasova “protiv” donijela  

O d l u k u 
             o završnom računu Budžeta Skupštine opštine Hereg Novi za 2017 godinu. 
 
                                                                   IV 
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Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Preldog 
Odluke o pribavljanju imovine usklađen sa Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku 
proceduru.  
Uvodno izlaganje po predlogu Odluke o pribavljanju imovine dala je direktor Direkcije za 
imovinu Jelena Poledica , nakon čega je predsjednik Skupštine stavio predlog Odluke na 
izjašnjavanje i konstatovala da je Skupština opštine Herceg Novi, jednogalsno uz 24 glasa 
“za” donijela  
 

O D L U K U 
o pribavljanju imovine 

 
      V 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa “za” i 1 glas “uzdržan” predlaže Skupštini oppštine 
Herceg Novi da Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika Opštine o 
davanju u zakup poslovnog prostora  u imovini Opštine Herceg Novi  putem dostavljanja 
zatvorenih ponuda  usklađen sa Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru.  
 
Odbornica  Nada Karadžić je mišljenja da se ovakvom Odlukom kojom se daje saglasnost 
na Odluku Predsjednika Opštine krši odredba člana 60 Statuta opštine Herceg Novi, nakon 
čega je Predsednik  Skupštine stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština opštine 
Herceg Novi uz 16 glasova “za” i 9 glasova “uzdržanih” donijela  
 

O d l u k u 
                     o davanju saglasnosti na Odluku Predsjednika Opštine 
o davanju u zakup poslovnog prostora u imovini Opštine Herceg Novi putem dostavljanja      
zatvorenih ponuda 
 
            VI- VII 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da predlog 
Odluke o pribavljanju imovine radi rješavanja stambenih pitanja službenika i namještenika 
u zaposlenim organima lokalne samouprave, posebnim stručnim službama Opštine Herceg 
Novi usklađen sa Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru.  
 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da predlog 
Odluke o rješavanju stambenih potreba lokalnih službenika i namještenika kupovinom 
stana pod povoljnim uslovima usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku 
proceduru.  
 
Uvodno izlaganje po VI i VII tački dala je Svetlana Mirić iz Direkcije za imovinu i 
zastupanje nakon čega je Predsjednik Skupštine stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je 
Skupština  jednoglasno  26 glasova “za” donijela  
 

O d l u k u 
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 o pribavljanju imovine radi rješavanja stambenih pitanja službenika i namještenika 
zaposlenih u organima lokalne uprave, posebnim i stručnim službama Opštine Herceg 
Novi. 
Predsjednik Skupštine je konstatovao da Skupština  bez rasprave, uz 26 glasova “za” 
(jednoglasno) donijela  

                O d l u k u 
o rješavanju stambenih potreba lokalnih službenika i namještenika kupovinom stana pod 
povoljnijim uslovima 

 
                                                      VIII 

Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi o predlogu 
Odluke o stipendiranju i nagrađivanju studenata usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u 
skupštinsku proceduru.  
Odbor za društvene delatnosti jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 
predlog Odluke o stipendiranju studenata i nagrađivanju studenata stavi u skupštinsku 
proceduru. 
Uvodno izlaganje po predlogu Odluke o stipendiranju i nagrađivanju studenata dala je 
sekretar Sekretarijata za kulturu i obrazovanje dala je Ana Zambelić Pištalo. 

 
Odbornik Mladen Kadić je predložio da se ova Odluka povuče iz skupštinske procedure 
jer je ista nespretno urađena i diskriminatorska.Ovom Odlukom poseban status dobijaju 
lica sa invaliditetom, romska populacija kao i korisnici materijalnog obezbjeđenja, te je 
predviđeno stipendiranje stranaca.  

 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje i konstatovoa da je Skupština uz 16 
glasova “za”  i 9 glasova “uzdržanih” donijela  

 
O d l  u k u 

                                                    o stipendiranju i nagrađivanju studenata 
 
     IX 

Odbor za društvene djelatnosti jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 
predlog Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o participaciji troškova prevoza u 
prigradskom i međugradskom saobraćaju za određene kategorije učenika, stavi u 
skupštinsku proceduru.  
Odbor za stutut i propise, jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da predlog 
Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o participaciji  troškova prevoza u prigradskom i 
međugradskom saobraćaju za određene kategorije učenika usklađen sa Zakonom i 
Statutom, stavi u skupštinsku proceduru.  

 
Predsjednik Skupštine je konstatovao da je Skupština bez rasprave (jednoglasno) uz 26 
glasova “za”  donijela  

O d l u k u 
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o izmjenama i dopunama Odluku o participaji troškova prevoza u prigradskom i 
međugradskom saobraćaju za određene kategorije učenika 

 
                                                             X 

Odbor za stutut i propise, jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da predlog 
Odluke o načinu, postupku i kriterijumima raspodjele sredstava za podršku ženskom 
preduzetništvu, usklađen sa Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru.  

 
Uvodno izlaganje po predlogu Odluke o načinu, postupku i kriterijumima raspodjele 
sredstava za podršku ženskom preduzetništvu dala je sekretarka Sekretarijata za turizam i 
ekonomski razvoj i  preduzetništvo Suzana Memarović. 

 
Odbornica Nevena Keković uzimajući učešće u raspravi predložila je izmjenu kojim se u 
članu 14  briše alineja “- analiza dosadašnjeg poslovanja”. 

 
Predstavnik predlagača  je prihvatio dostavljeni predlog odbornice Nevene Keković koji je 
postao sastavni dio predloga Odluke pa je predsjednik Skupštine konstatovao da je 
Skupština jednoglasno donijela  

 
    O d l u k u 

o načinu, postupku i kriterijumima raspodjele sredstava za podršku ženskom   
preduzetništvu 

     XI 
Odbor za stutut i propise, jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da predlog 
Programa podizanja spomen obilježja na teritoriji Opštine Herceg Novi, za 2017 godinu 
usklađen sa Zakonom i Statutom stavi u  skupštinsku proceduru.  
 
Odbor za društvene djelatnosti jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 
Predlog Programa podizanja spomen obilježja na teritoriji Opštine Herceg Novi za 2018 
godinu stavi u skupštinsku proceduru. 
Predsjednik Skupštine je konstatovao da je Skupština opštine Herceg Novi, bez rasprave 
jednoglasno uz 27 glasova “za” donijela  

 
                                               P r o g r a m 

                   podizanja spomen obilježja na teritoriji Opštine Herceg Novi za 2018 godinu  
 
        XII - XVI 

Odbor za stutut i propise, jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da predlog 
Odluke o utvrđivanju lokacije za postavljanje odnosno izgradnju lokalnog  objekta od 
opšteg interesa – Trafostanice NDTS 10/0,4 kV, 2x1000 kVA “Žager” sa priključnim  10 
kV kablom u Bijeloj, Opština Herceg Novi, usklađen  sa Zakonom i Statutom, stavi u 
skupštinsku proceduru.  

 



 
 
 

 
 

13 
 

Odbor za stutut i propise, jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da predlog 
Odluke o utvrđivanju  lokacije za postavljanje odnosno izgradnju  lokalnog  objekta  od 
opšteg interesa-uređaja i opreme za fiksnu telefoniju na lokaciji RSS “Ustanička”,Opština 
Herceg Novi,  usklađen sa Zakonom i Stautom, stavi u skupštinsku proceduru 
Odbor za stutut i propise, jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da predlog 
Odluke o utvrđivanju  lokacije  za postavljanje odosno izgradnju lokalnog objekta od 
opšteg interesa-izgradnju  kanalizacione infrastrukture u naselju  “Vodice-Baošići”, 
Opština Herceg Novi, usklađen sa Zakonom i Statutom , stavi u skupštinsku proceduru.  

 
Odbor za stutut i propise, jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da predlog 
Odluke o utvrđivanju  lokacije za postavljanje odnosno izgradnju  lokalnog  objekta  od 
opšteg interesa-uređaja i opreme za fiksnu telefoniju na lokaciji RSS “Zelenika”,Opština 
Herceg Novi,  usklađen sa Zakonom i Stautom, stavi u skupštinsku proceduru 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština jednoglasno 
uz 27 glasova “za” donijela  

 
Od l u k u 

o utvrđivanju lokacije za postavljanje odnosno izgradnju lokalnog objekta od opšteg    
interesa-uređaja i opreme za fiksnu telefoniju na lokaciji RSS “29 decembra” Opština 
Herceg Novi. 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština jednoglasno 
uz 24 glasa ”za” donijela  

 
O d l u k u 

o utvrđivanju lokacije za postavljanje odnosno izgradnju lokalnog objekta od opšteg 
interesa – Trafostanice NDTS 10/0,4kV, 2x 1000 kVA, “Žager” sa priključnim 10 kV 
kablom u Bijeloj, Opština Herceg Novi. 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština jednoglasno 
uz 24 glasa “za”  donijela  

 
O d l u k u 

o utvrđivanju lokacije za postavljanje odnosno izgradnju lokalnog objekta od opšteg 
interesa – uređaja i opreme za fiksnu telefoniju na lokaciji RSS “Ustanička” , Opština 
Herceg Novi.  
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština jednoglasno 
uz 26 glasova “za”  donijela  

 
 
 
 
 

O d l u k u 
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o utvrđivanju lokacije za postavljanje odnosno izgradnju lokalnog objekta od opšteg 
interesa – izgradnju kanalizacione infrastrukture u naselju ,,Vodice-Baošići’’, opština 
Herceg Novi 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština jednoglasno 
uz 27 glasa “za”  donijela  

 
O d l u k u 

o utvrđivanju lokacije za postavljanje odnosno izgradnju lokalnog objekta od opšteg 
interesa – uređaja i opreme za fiksnu telefoniju na lokaciji RSS “Zelenika”, Opština Herceg 
Novi.  

                                                    XII – XVIII 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa “uzdržan”  i 1 glas “protiv” nije zauzeo stav po predlogu 
Odluke o davanju saglasnosti na cjenovnik usluga “Čistoća” DOO Herceg Novi. 
Uvodno izlaganje u objedinjenoj raspravi po predlogu Odluke o davanju saglasnosti na 
cjenovnik usluga “Čistoća” DOO  i Informacija o radu DOO “Čistoća” Herceg Novi dao 
je sekretar Sekretarijata za komunalne djelatnosti, ekologiju i energetsku efikasnost 
Aleksandar Kovačević. 

 
Uzimajući učešća u raspravi odbornica Maja Bakrač je mišljenja da kada je u pitanju rad 
DOO “Čistoća” Herceg Novi, stanje u gradu alarmantno, da se 3-4 dana ne prazne 
kontejneri, kako se iz jednog VD stanja prelazi u drugo te da je uz ogroman administrativni 
aparat smeće prisutno na sve  strane, kao i činjenicu da nije bilo potrebe da se rukovodni 
kadar dovodi iz Tivta.  

 
Odbornik Mladen Kadić je mišljenja da je grad u prethodnom periodu bio mnogo čistiji i 
osvrnuo se na pitanje kvaliteta kadrova aktuelne vlasti i postavio pitanje gdje je utrošeno 
250 hiljada evra za DOO “Čistoću”. 

 
Uslijedila su proceduralna reagovanja u kojima su učestvovali odbornici Dragan Šimrak i 
Maja Bakrač. 

 
Odbornik Dragan Janković je postavio pitanje da li će se narednih dana slika grada 
promjeniti te konstatovao da smo kao grad omanuli u segmentu koji se zove čistoća, te 
postavio  pitanje kako se predlog akta može naći u skupštinsku proceduru kada Odbor za 
statut i propise nije zauzeo stav da je isti usaglašen sa Zakonom i Statutom. 

 
Odbornik Slobodan Radović je osvrćući se na cjenovnik DOO “Čistoće” utvrdio da je i 
dosadašnja cijena visoka te da nemamo ekonomskih parametara koje bi opravdali 
povećanje cijena te da se na ovaj način privrednim subjektima uvećavaju obaveze i nameti. 
Odbornica Tatjana Fanfani  je istakla da je poražavajuća činjenica ovaj stepen čistoće grada 
u jeku turističke sezone.  

 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština uz 17 
glasova “za”  i 10 glasova “protiv” donijela  
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O d l u k u 

                            o davanju saglasnostina cjenovnik usluga “DOO “Čistoća” 
 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da su odbornici primili k znanju Informaciju o radu 
DOO “Čistoća” Herceg Novi.  
Odbor za stambeno komunalnu djelatnost Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno 
predlaže Skupštini  da Izvještaj o radu DOO “Vodovod i kanalizacija” Herceg Novi sa 
finansijskim izvještajem januar – decembar 2017.godine, stavi u skupštinsku proceduru 

 
     XIX 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da su odbornici bez  rasprave uz 17 glasova “za”  i 
10 glasova “uzdržani” usvojili  

I z v j e š t a j 
o radu DOO “Vodovod i  kanalizacija” Herceg Novi sa finansijskim izvještajem januar – 
decembar  2017 godine 

 
     XX 

Odbor za izbor i imenovanje Skupštine opštine Herceg Novi jednogalsno predlaže 
Skupštini da Predlog Rješenja o imenovanju članova Savjeta za ravnopravnost polova  
Opštine Herceg Novi stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za izbor i imenovanje Skupštine opštine Herceg Novi uz 4 glasa “za” i 2 glasa 
“uzdržan” predlaže Skupštini da Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku odbora  
direktora društva sa ograničenom odgovornošću “Sportski centar” Igalo”-Igalo o izboru 
izvršnog direktora, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za izbor i imenovanje Skupštine opštine Herceg Novi uz 4 glasa “za”  i 2  glasa 
“uzdržan” predlaže Skupštini da Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku Savjeta 
Javne ustanove kulture “Herceg fest” Herceg Novi o izboru direktora, stavi u skupštinsku 
proceduru. 
Odbor za izbor i imenovanje Skupštine opštine Herceg Novi uz 4 glasa “za”  i 2  glasa 
“uzdržan” predlaže Skupštini da Predlog Rješenja o izboru članova  Skupštine  Turističke 
organizacije Opštine Herceg Novi,  stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za izbor i imenovanje Skupštine opštine Herceg Novi uz 4 glasa “za”  i 2  glasa 
“uzdržan” predlaže Skupštini da Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku odbora 
direktora  DOO “Vodovod i kanalizacija” Herceg Novi o izboru izvršnog direktora , stavi  
u skupštinsku proceduru. 
 
Odbor za izbor i imenovanje Skupštine opštine Herceg Novi uz 4 glasa “za”,  1 glas 
“uzdržan” i 1 glas “protiv” predlaže Skupštini da Predlog Rješenja  o davanju saglasnosti 
na Odluku o imenovanju vršioca dužnosti izvršnog direktora “Čistoća” DOO Herceg Novi, 
stavi u skupštinsku proceduru.  
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Odbor za statur i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Rješenje 
o imenovanju članova Savjeta za ravnopravnost polova Opštine Herceg Novi, usklađen sa 
Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru 
 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa “za”  i 1 glas “uzdržan” predlaže Skupštini da Predlog 
Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku odbora direktora društva sa ograničenom 
odgovornošću “Sportski centar Igalo” – Igalo o izboru izvršnog direktora, usklađen sa 
Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru. 
 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa “za”  i 1 glas “uzdržan” predlaže Skupštini  opštine 
Herceg Novi da Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku Savjeta Javne ustanove 
kulture “Herceg fest” Herceg Novi o izboru direktora, usklađen sa Zakonom i Statutom 
,stavi u skupštinsku proceduru. 
 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa “za”  i 1 glas “uzdržan” predlaže Skupštini  opštine 
Herceg Novi da Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na cjevnovnik usluga “Čistoća” 
DOO usklađen sa Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru.  
 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa “za”  i 1 glas “uzdržan” predlaže Skupštini  opštine 
Herceg Novi da Predlog Rješenja o izboru članova Skupštine Turističke organizacije 
Opštine Herceg Novi, usklađen sa Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru. 
 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa “za”  i 1 glas “uzdržan” predlaže Skupštini  opštine 
Herceg Novi da Predlog Rješenja o davanju  saglasnosti na odluku odbora direktora DOO 
“Vodovod i kanalizacija”  Herceg Novi o izboru  izvršnog direktora, usklađen sa Zakonom 
i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru. 
 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa “za”  i 1 glas “uzdržan” predlaže Skupštini  opštine 
Herceg Novi da Predlog Rješenja o davanju  saglasnosti na Odluku o imenovanju vršioca 
dužnosti izvršnog direktora  “Čistoća” DOO Herceg Novi, usklađen sa Zakonom i 
Statutom, stavi u skupštinsku proceduru. 

 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština uz 16 
glasova “za”  i 10 glasova “uzdržani” donijela  

 
R j e š e nj e 

                           o imenovanju članova Savjeta za ravnopravnost polova Opštine Herceg Novi  
 

Predsjednik Skupštine je  stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština uz 17 
glasova “za”  i 10 glasova “uzdržani” donijela  

 
R j e š e nj e 

o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora sa ograničenom odgovornošću “Sportski 
centar Igalo” – Igalo o izboru  izvršnog direktora 
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Predsjednik Skupštine stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština uz 16 glasova 
“za”  i 9 glasova “uzdržani” donijela  

 
R j e š e nj  e 

o davanju saglasnosti na Odluku Savjeta Javne ustanove kulture “Herceg fest”  Herceg 
Novi  o izboru direktora 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština uz 17 
glasova “za”  i 10 glasova “uzdržani” donijela  

 
R j e š e nj e 

                      o izboru članova Skupštine Turističke organizacije Opštine Herceg Novi  
 

Povodom predloga Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o imenovanju vršioca 
dužnosti izvršnog direktora DOO ,,Čistoća’’ Herceg Novi odbornik Dragan Janković je 
postavio pitanje zbog čega se jedno VD stanje zamjenjuje drugim, imajući u vidu da je 
konkurs za izbor izvršnog direktora u toku i podsjetio na Odluku Skupštine iz januara 2018 
godine kojim je Skupština dala saglasnost na Odluku o predsjednika Opštine o izboru 
izvršnog direktora DOO “Čistoća”. 

 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština  uz 17 
glasova “za” 8 “protiv”  i 1 “uzdržan” donijela  

 
R j e š e nj e 

o davanju saglasnosti na Odluku o imenovanju vršioca dužnosti izvršnog direktora DOO 
“Čistoća” Herceg Novi 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština uz 25 
glasova “za”  i 2 glasa “uzdržani” donijela  

 
R j e š e nj e 

o davanju saglasnosti na  Odluku odbora direktora DOO “Vodovod i kanalizacija” Herceg 
Novog o izboru izvršnog direktora 

                                                         XXI 
Na VI redovnoj sjednici Skupštine opštine Herceg Novi, postavljena su sledeća odbornička 
pitanja:  

 
ODBORNIK SAŠA KULINOVIĆ:  

“Kao odbornik iz Igala, odnosno Gomile, a na molbu građana Gomile, Drenovnika, 
Sušćepana, Ratiševine i Mojdeža, koji svi koriste Mojdeški put, tražim od nadležnog 
sekretarijata Opštine Herceg Novi da uzme u razumjevanje  i rješavanje pitanje stepenica 
koje “vise” iznad Mojdeškog puta na najužoj dionici ovog puta, koje su oštećene usljed 
udara kamiona i predstavljaju  opasnost za građane, a ujedno su i jedini prilazni put za više 
stambenih objekata u neposrednoj blizini. Iz razloga bezbjednosti ljudi i imovine, 
neophodno je hitno rješavanje ovog problema”. 
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ODBORNICA MAJA BAKRAČ: 

“Da li  predsjednik Odbora direktora DOO” Čistoća” čiji je osnivač ova Skupština pored 
redovnih primanja za ovu javnu funfkciju, definisanih odlukama ove Skupštine, prima bilo 
kakvu drugu novčanu nadoknadu unutar imenovanog privrednog društva? 
Molim da mi se , u slučaju da isti prima druge novčane  nadoknade  osim propisane, dostavi 
kopija odluka ili rješenje na osnovu čega je imenovani  stekao to pravo i koliko je novčanih 
sredstava  imenovanom isplaćeno u 2018 godini. 
Zahtjevam da po ovom pitanju nadležni sekretarijat Opštine u ovom privrednom društvu  
izvrši nadzor, te dostavi pisani izvještaj ovoj Skupštini i preduzme mjere zaštite zakonitosti 
u poslovanju ovog privrednog društva”. 

 
Predsjednik Skupštine zahvalio se prisutnima na saradnji i konstatovao da je 

sjednica završila sa radom u 14,40 časova.  
 
 
Broj:02-6- 
Herceg Novi,                  2018. 
 
 
       SEKRETAR       PREDSJEDNIK  
Milovan Benderać,s.r.                                                 Miloš Bigović,s.r.  
 
 


